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         Hvalsø NV Antennelaug. 
       Laugsforsamling tirsdag d.28-03-2023

Vangkildegård beboerhus, Pileager 35

Fremmødte: 3 medlemmer af bestyrelsen samt 4 medlemmer af antennelauget 

Dagsorden: 
1. Valg af dirigent og stemmetællere
Knud Petersen blev valgt som dirigent . Der var intet behov for stemmetællere. 

2. Antennelaugets bestyrelsesberetning
Beretningen er vedhæftet sidst i referatet. 

3. Antennelaugets årsregnskab for 2022 til godkendelse
Regnskabet blev godkendt.  
Resultatopgørelsen endte ud med et overskud på kr. 25.015,- hvilket primært skyldes lavere 
energiomkostninger end ”frygtet” i budgettet for 2022.  

4. Indkomne forslag:
Der var ingen indkomne forslag 

5. Budget for det kommende år (2024) fremlægges til behandling i henhold til 
vedtægternes
§8 og §14.
Budget 2024 blev godkendt. Budgettet kan ses på antennelaugets hjemmeside. 

6. Valg af revisor for 2 år
Knud Petersen fortsætter som revisor, idet han blev valgt for 2 år ved sidste laugsforsamling 

7. Valg af revisorsuppleant for 1 år.
Svend Hugger Jensen blev genvalgt 

8. Eventuelt.
Ingen emner til referat. 

Referent: Jesper Stauning 
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Hvalsø NV Antennelaug. 
Bestyrelsens beretning for 2022, v. formand John Petersen. 

Det forløbne regnskabsår har til en afveksling været stabilt uden restriktioner og lignende, og 
driftsmæssigt har der kun været en eller to kortvarige afbrydelser på nettet, hvilket skyldtes 
gravearbjede i Vangkildegård. 
Vores administrationsaftale med FDA forløber tilfredsstillende, men kontingentopkrævningen via e- 
faktura til medlemmerne i de 2 grundejerforeninger giver stadig problemer. På trods af udsendt 
information umiddelbart inden udsendelse af e-fakturaerne er der stadig for mange der ikke får betalt 
inden betalingsfristens udløb. 
Vi har drøftet eventuelt at blive tilsluttet betalingsservice, men vi synes omkostningerne er for høje i 
forhold til at det kun drejer sig om de 64 medlemmer i de 2 grundejerforeninger ud af i alt 228 
medlemmer. 
Der har været afholdt 2 fysiske bestyrelsesmøder i løbet af perioden siden sidste laugsforsamling, 
ligesom vi har deltaget i et antal såkaldte webinarer og onlinemøder afholdt af YouSee, hvor vi blev 
informeret om diverse nyheder. Vi har desuden deltaget i 3 regionsmøder, hvor de seneste 2 omhandlede 
YouSee’s planer om at udvikle et helt nyt it-system. Dette arbejde er nu sat i gang, og vi forventer at vi 
som forening kan få stor glæde af det, ligesom det enkelte medlem vil opleve forenklinger og bedre 
service. 
De fleste har nok bemærket at pakkepriserne fik et større løft end vi er vant til. Dette skyldtes 
primært at sportsrettighederne til sportskanalerne var steget voldsomt i pris, delvist på grund af 
diverse VM-turneringer i næsten alle sportsgrene. Stort set al sport bliver nu vist i de tv-pakker som 
YouSee udbyder. Men også på vores drifts- og administrationsomkostninger har vi mærket 
stigningerne på bl.a. el, forsikring og flere andre ting, dog ikke i det omfang som vi forsigtigt havde 
budgetteret med. Dette giver mulighed for at imødegå alt for store stigninger i selve pakkeprisen for 2024. 

De mange nyheder har også medført, at vi ad flere omgange har omdelt information om disse. 
Vi har tilgang til YouSee’s samarbejdspartner Stibo, der udarbejder brochurer og 
informationsmateriale, som vi bestiller online. Vi får også trykt vores eget følgebrev, og Stibo pakker 
det i kuverter for os. Alt uden omkostninger for os. 
Driften af antenneanlægget er forløbet uden problemer, hvilket nok primært skyldes, at vi for nogle 
få år siden fik opgraderet anlægget til såkaldt Giga-net, hvor meget af udstyret blev udskiftet. 
Som medlem af antennelauget får man, udover særligt lave priser på tv-pakkerne, rabat på både alm. 
telefoni, mobiltelefoni og foreningsbredbånd, og der er nu mulighed for at vælge mellem flere 
forskellige hastigheder, helt op til 1000 Mb/s., altså samme hastighed som der kan opnås med fiber. 
Vi har en aftale med Yousee, der indebærer at man kan abonnere på Yousee’s bredbåndspakker til 
konkurrencedygtige priser uden at have tv-pakke. Så betaler man blot drifts- og administrations- 
omkostninger til antennelauget. Se vores prisblad på hjemmesiden www.hvalsoenv.dk . 
For de medlemmer, der har boks og/eller mobilabonnement fra YouSee, er der mange fordele, bl.a. 
YouSee TV og Film app, og YouSee Musik app, som både kan benyttes på PC, tablets og 
smartphones. 

Fortsættes på næste side: 
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Og i løbet af 2023 kommer der endnu flere nyheder. 
Snart lukker BBC Brit og BBC Earth, og de erstattes af BBC Nordic. 
Der introduceres også BBC Nordic+, som er en streamingtjeneste og koster 2 point. 
Endvidere kommer TV2 sport X i tillægspakken (fuldpakken). 

På et senere tidspunkt introduceres et helt nyt underholdningsunivers, YouSee Play, men mere herom 
senere. 
Også på internetdelen er der nyheder: 
Mit Internet er YouSee’s nye sikkerhedsløsning 
Med Mit Internet får nye bredbåndskunder nu automatisk indbygget sikkerhed direkte i deres router. 
Den nye sikkerhedsløsning beskytter automatisk alle enheder i hjemmet - når man er på internettet og 
eget wi-fi-netværk, og uanset om det er via pc, mobil eller fx en spilkonsol. 
Den nye innovative sikkerhedsløsning giver beskyttelse fra dag 1, uden at man skal foretage sig 
noget. Der er ingen download eller installation af en sikkerhedsklient på din pc, mobil eller tablet. 
Med Mit Internet får man 
 Indbygget sikkerhed direkte i routeren
 Beskyttelse af alle enheder i hjemmet
 Indbygget wi-fi mesh
o Hvilket betyder, at kunder, der ønsker bedre wi-fi-dækning i deres bolig, kan nøjes med at
tilføje én ekstra Wi-fi Booster

Alt dette kan man se via vores hjemmeside www.hvalsoenv.dk eller direkte hos YouSee. Jeg vil 
opfordre alle til at tilmelde sig YouSee’s nyhedsservice, så man kan følge med i de mange 
muligheder 

Til slut vil jeg takke bestyrelsen for et godt samarbejde. 

John Petersen 


